

弥偿保证信

适用于透过传真及/或任何其他电子通讯发出之指示

致:道口证券有限公司

帐户名称:_

帐户号码:__

鉴于 贵公司同意接受本人/吾等不时经由传真或其他电子通讯声称发自本人/吾等但不包含本人/吾等签署之指示正本或任何 其他通讯(下称「此等指示」)以操作上述帐户,并执行此等指示而 未有事先要求所签署之文件正本作书面确认,本人/吾等 确认:

- 1. 本人/吾等知悉发出此等指示所涉及之风险,并已注意及承认本人/吾等明白和同意附于以下之「重要通告」。
- 贵公司获本人/吾等特此不可撤销地和无条件下授权,以贵公司全酌情权决定执行相信是发自本人/吾等之此等示, 及贵公司若真诚地执行此等指示但此等指示实则源自未被授权人士,或任何情况下,贵公司均无须负上任何责任。
- 3. 贵公司尤其是没有责任核实声称代表本人/吾等发出此等指示的人士之身份或此等指示上的签名之真伪。
- 无论此等指示是否经本人/吾等授权、得悉或同意,任何根据此等指示而进行的交易或提供的服务均对本人/吾等具 有法律约束力。
- 无论此等指示是否经本人/吾等书面确认,本人/吾等承诺于任何时间弥偿 贵公司及使之获得弥偿就 贵公司可能因接 受及执行此等指示而直接或间接蒙受或承担或招致之所有诉讼、法律程序、索偿、损失、损害、成本及费用。

客户签署

姓名:

.___

日期:

+重要通告+

客户须考虑经由传真及/或任何其他电子通讯发出指示之潜在风险。传真及/或任何其他电子通讯上之非正本签署可能会被 假冒,而经由传真及/或任何其他电子通讯发出之指示可能会被传送至错误号码,亦可能永不送达予本公司,令第三者得 悉而失去其保密性。通讯之来源无法被确定,及可发生传递错误。我们不能够核实电子通讯的真正来源,若第三者能进 入客户之电脑系统,便可以轻易伪造指示。我们将不承担任何责任。若有该情况发生,或客户因任何该等情况或因经由 传真及/或任何电子通讯发出此等指示,而引致或招致任何诉讼、法律程序、索资、损失、损害或成本,客户须自行评估 及判断发出此等指示之潜在风险。因此,除非客户决定承担该等风险及满意该等授权之各个方面,否则客户不应授权本 公司接受此等方式发出之指示。



INDEMNITY & GUARANTEE

Applicable to instructions issued via fax and/or any other electronic communications.

TO: DaoKou Securities Limited

Client Name: ____

A/C No.: _____

In light of your company agreeing to accept instructions claimed to be sent by me/us via fax or other electronic communication that do not include an original signed instruction from me/us (hereinafter referred to as "these instructions") to operate the above account, and to execute these instructions without prior request for a signed original document as written confirmation, I/we confirm:

- 1. I/we acknowledge the risks involved in issuing these instructions and have noted and agreed to the 'Important Notice' attached below.
- 2. Your company is hereby irrevocably and unconditionally authorized by me/us to execute at your sole discretion what you believe to be instructions given by me/us, and your company shall not be liable for any such instructions that are actually from unauthorized persons, or under any circumstances, as long as you sincerely execute these instructions.
- 3. Your company is especially not responsible for verifying the identity of the person claiming to represent me/us who issued such instructions or the authenticity of the signatures on such instructions.
- 4. Regardless of whether such instructions have been authorized, acknowledged, or agreed by me/us, any transactions conducted or services provided based on such instructions shall be legally binding on me/us.
- 5. Regardless of whether such instructions have been confirmed by me/us in writing, I/we undertake to indemnify your company at all times and to ensure that it is compensated for any lawsuits, legal proceedings, claims, losses, damages, costs, and expenses that your company may directly or indirectly suffer, bear, or incur as a result of accepting and executing such instructions.

Client's signature

Name:

Date :

+ Important Notice +

Clients must consider the potential risks of sending instructions via fax and/or any other electronic communication. Signatures on faxes and/or any other electronic communications may be forged, and instructions sent via fax and/or any other electronic communication may be transmitted to the wrong number or may not be delivered to our company at all, resulting in third parties learning of them and losing their confidentiality. The source of the communication cannot be determined, and errors in transmission may occur. We cannot verify the true source of electronic communications, and if a third party can access the client's computer system, they could easily forge instructions. We will not be liable for any responsibility. If such an event occurs, or if the client incurs any litigation, legal proceedings, claims, losses, damages, or costs due to any of these situations or due to sending instructions via fax and/or any other electronic communication, the client must assess and judge the potential risks of sending such instructions on their own. Therefore, unless the client decides to bear such risks and is satisfied with all aspects of the authorization, they should not authorize our company to accept instructions sent in this manner.